
Gemeente Belangen
Veldhoven

Het College van B&W 
Postbus 10101 
5500 GA Veldhoven
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Veldhoven, 7 juni 2023.

Geacht College,

Graag Uw welwillende aandacht voor het volgende:

Gisterenavond is voor de eerste keer actief gebruik gemaakt van het recht om bij de raad in te 
spreken over een onderwerp dat niet geagendeerd is in de vergadering. Qua inhoud ging het hierbij 
over de toekomstige verkeersontsluiting van Huysackers/Zilverackers.

De inspreker - voorzitter van de nieuwe buurtvereniging Huysackers - kwam onder meer met het 
dringende verzoek om nog eens nadrukkelijk te kijken naar de toekomstige fietsontsluiting van deze 
wijk. Hij maakte met name duidelijk dat de (toekomstige) bewoners van Huysackers/Zilverackers tot 
nu toe in het geheel niet betrokken zijn geweest bij de besluitvorming. Meer concreet inhoudelijk: in 
tegenstelling tot eerdere besluiten drong hij erop aan de fietsontsluiting alsnog uit te voeren via het 
park Vogelzang en niet op een andere manier.

Er zijn inmiddels meerdere argumenten naar voren gebracht om dit verzoek serieus te bekijken, 
zoals:

- We vinden burgerparticipatie allemaal heel belangrijk. Laat dat dan ook zien. Geef ook de 
bewoners van Huysackers/Zilverackers een stem in het geheel. Tot nu toe is dit niet gebeurd;

- We willen het fietsgebruik stimuleren boven autogebruik. Faciliteer dat dan ook zo optimaal 
mogelijk;

- Verkeersbureau Kragten, politie en VSV vonden eerder een fietsontsluiting door Vogelzang 
de beste en meest veilige optie;

- Vermenging van fietsers en voetgangers hoeft geen enkel probleem op te leveren zoals de 
situatie in het grote park van Meerhoven bewijst. Hier vindt deze vermenging immers overal 
plaats;

GBV vindt dan ook dat er voldoende reden is om de toekomstige fietsontsluiting van 
Huysackers/Zilverackers nog een keer goed te overwegen voordat er tot aanleg van een bepaalde 
variant wordt overgegaan.

Daarom ons verzoek aan het College:

Is het College bereid om gehoor te geven aan de oproep vanuit Huyackers/Zilverackers om nog een 
keer met alle betrokken partijen goed te bekijken wat de best mogelijke fietsontsluiting is voor deze 
wijk, voordat er tot uitvoering van een bepaalde oplossingsvariant wordt overgegaan?

Als het college hiertoe niet bereid is dan zal GBV deze vraag bij de eerstvolgende gelegenheid via een 
motie vreemd aan de agenda alsnog voorleggen aan de raad. Daarbij dan de dringende vraag aan het 
college om in de tussentijd geen uitvoeringsactiviteiten die onomkeerbaar zijn in gang te zetten.

Met vriendelijke groet

Jurre van der Velden 
Fractievoorzitter GBV


